



Schweizerische Eidgenossenschaft
Confédération suisse
Confederazione Svizzera
Confederaziun svizra

Schweizerisches Handelsamtsblatt SHAB
Feuille officielle suisse du commerce FOSC
Foglio ufficiale svizzero di commercio FUSC
Swiss Official Gazette of Commerce SOGC

Rubrik: Mitteilungen an Gesellschafter
Unterrubrik: Einladung zur Generalversammlung
Publikationsdatum: SHAB 23.04.2024
Öffentlich einsehbar bis: 23.04.2025
Meldungsnummer: UP04-0000006149

Publizierende Stelle
Valartis Group AG, rue de Romont 29/31, 1700 Fribourg

Einladung zur ordentlichen Generalversammlung Valartis Group AG

Betroffene Organisation:
Valartis Group AG
CHE-101.833.144
rue de Romont 29/31
1700 Fribourg

Angaben zur Generalversammlung:
14.05.2024, 10:00 Uhr, L'Aigle noir
Rue des Alpes 10
1700 Fribourg

Einladungstext/Traktanden:
Einladung zur ordentlichen Generalversammlung der Valartis Group AG:
Bitte entnehmen Sie die Traktanden und Anträge sowie weitere Informationen dem PDF-Anhang.
Fribourg, 22. April 2024
Valartis Group AG
Der Verwaltungsrat

EINLADUNG ZUR 36. ORDENTLICHEN GENERALVERSAMMLUNG

DER VALARTIS GROUP AG

Dienstag, 14. Mai 2024, 10.00 Uhr.

Ort: L'Aigle noir, Rue des Alpes 10, 1700 Fribourg

Traktanden und Anträge des Verwaltungsrates

1 Geschäftsbericht 2023

Antrag: Genehmigung der Konzernrechnung und des Lageberichts der Valartis Gruppe sowie der Jahresrechnung der Valartis Group AG und Kenntnisnahme der Berichte der Revisionsstelle.

Erläuterung: Gemäss Art. 698 Abs. 2 Ziff. 3 und 4 OR und Art. 9 der Statuten ist die Generalversammlung für die Genehmigung des Lageberichts, der Konzernrechnung und der Jahresrechnung zuständig. Der Lagebericht, die Konzernrechnung und die Jahresrechnung 2023 liegen am Sitz der Gesellschaft sowie im Internet unter <https://valartisgroup.ch/en/#geschaeftsberichte> zur Einsichtnahme durch die Aktionäre auf.

2 Verwendung des Bilanzgewinns der Valartis Group AG

Antrag:

Gewinnvortrag vom Vorjahr	CHF	64'471'694
Jahresergebnis 2023	CHF	-531'433
Bilanzgewinn zur Verfügung der Generalversammlung	CHF	63'940'261
Bruttodividende auf ausschüttungsberechtigte Aktien	CHF	-1'383'609
Vortrag auf neue Rechnung	CHF	62'556'652

Dividendenzahlung:

Der Verwaltungsrat beantragt für das Geschäftsjahr 2023 eine Dividende von CHF 0.50 je Aktie für 2'767'217 ausschüttungsberechtigte Aktien per 31. Dezember 2023 (Vorjahr: Dividende von CHF 0.00 je Aktie). Der effektive Gesamtausschüttungsbetrag hängt von der Anzahl der am 17. Mai 2024 ausstehenden dividendenberechtigten Aktien ab. Auf eigenen Aktien, die von der Gesellschaft oder ihren Gruppengesellschaften gehalten werden, werden keine Ausschüttungen vorgenommen. Die ordentliche Dividende wird nach Abzug einer Verrechnungssteuer von 35 Prozent ab 21. Mai 2024 an alle Aktionärinnen und Aktionäre ausgerichtet, die am 17. Mai 2024 Aktien halten. Die Aktie wird ab 16. Mai 2024 ex-Dividende gehandelt.

Erläuterung: Gemäss Art. 698 Abs. 2 Ziff. 4 OR und Art. 33 der Statuten ist die Generalversammlung für die Beschlussfassung über die Verwendung des Gewinns, insbesondere für die Dividende, zuständig.

3 Entlastung der Mitglieder des Verwaltungsrates und der Geschäftsleitung

Antrag: Entlastung der Mitglieder des Verwaltungsrates und der Geschäftsleitung für das Geschäftsjahr 2023.

Erläuterung: Gemäss Art. 698 Abs. 2 Ziff. 7 OR und Art. 9 der Statuten ist die Generalversammlung zuständig für die Entlastung der Mitglieder des Verwaltungsrats und der mit der Geschäftsführung betrauten Personen.

4 Konsultativabstimmung über den Vergütungsbericht 2023

Antrag: Zustimmung zum Vergütungsbericht 2023 (Konsultativabstimmung).

Erläuterung: Der Vergütungsbericht 2023 stellt die Vergütungspolitik und die Vergütungsprozesse der Valartis Gruppe dar und zeigt den Zusammenhang zwischen Leistungskomponenten und Vergütung auf. Der Vergütungsbericht der Valartis Gruppe beschreibt das Compensation Committee, die Vergütungsgrundsätze und die Festlegung der Vergütungen sowie die Übersicht über die Vergütungen und Darlehen, Aktien- und Optionsbeteiligungen der Mitglieder des Verwaltungsrats und der Geschäftsleitung per Ende 2023. Aktionäre können den Vergütungsbericht 2023 als Teil des Geschäftsberichts auf der Valartis Website unter Investor Relations herunterladen: www.valartisgroup.ch/en/#geschaeftsberichte

5 Genehmigung der Vergütung der Mitglieder des Verwaltungsrates und der Geschäftsleitung

Der Verwaltungsrat beantragt, an der Generalversammlung separat über die Vergütungen des Verwaltungsrats und der Geschäftsleitung abzustimmen.

5.1 Gesamtvergütung des Verwaltungsrates (ausgenommen an die Mitglieder des Verwaltungsrats auszuzahlende Boni) von der Generalversammlung 2024 bis zur Generalversammlung 2025

Antrag: Zustimmung zum Gesamtbetrag der maximalen Vergütung des Verwaltungsrates für die Zeitspanne von der Generalversammlung 2024 bis zur Generalversammlung 2025 im Umfang von CHF 700'000 (fixe Vergütung). Dieser Gesamtbetrag umfasst die fixe Vergütung der Verwaltungsräte und ihre Tätigkeiten und Zusatzaufgaben als Verwaltungsräte der Valartis Gruppe sowie in den verschiedenen Ausschüssen wie bspw. Business Development-Ausschuss oder Vergütungsausschuss.

5.2 Gewährung von "Award Shares" und Verkauf von "Purchase Shares" an die Mitglieder des Verwaltungsrates von der Generalversammlung 2023 bis zur Generalversammlung 2024

Antrag: Genehmigung der Zuteilung von 8'250 Aktien ("Award Shares") und des Verkaufs von 9'650 Aktien ("Purchase Shares"), die für eine Dauer von 3 Jahren gesperrt sind, im Wert von CHF 93'000 (ohne die gesetzlich vorgeschriebenen Arbeitgeberbeiträge an die AHV/IV/ALV) an die Mitglieder des Verwaltungsrats für die Zeit von der Generalversammlung 2023 bis zur Generalversammlung 2024.

5.3 Gesamtvergütung der Geschäftsleitung (ausgenommen an die Mitglieder der Geschäftsleitung auszahlende Boni) für das Geschäftsjahr 2025

Antrag: Zustimmung zum Gesamtbetrag der zuzuteilenden maximalen Vergütung der Geschäftsleitung für das Geschäftsjahr, welches am 31. Dezember 2025 endet, d.h. bis zu CHF 700'000 (fixe Vergütung). Dieser Gesamtbetrag umfasst die fixe Vergütung des Delegierten des Verwaltungsrates.

Erläuterung: Gemäss Art. 698 Abs. 3 Ziff. 4 OR und Art. 30 der Statuten genehmigt die Generalversammlung den maximalen Gesamtbetrag der Vergütungen des Verwaltungsrates für die nächste Amtsperiode und den maximalen Gesamtbetrag der Vergütungen der Geschäftsleitung für das folgende Geschäftsjahr.

6 Wiederwahlen in den Verwaltungsrat

Antrag: Wiederwahl von Herrn Gustav Stenbolt als Präsident des Verwaltungsrates für eine Amtsdauer bis zum Schluss der nächsten ordentlichen Generalversammlung und Wiederwahl von Herrn Philipp LeibundGut, Herrn Olivier Brunisholz und Frau Diana Stenbolt als Mitglieder des Verwaltungsrates für eine Amtsdauer bis zum Schluss der nächsten ordentlichen Generalversammlung.

- 6.1 Wiederwahl von Gustav Stenbolt als Präsident des Verwaltungsrates**
- 6.2 Wiederwahl von Philipp LeibundGut als Mitglied des Verwaltungsrates**
- 6.3 Wiederwahl von Olivier Brunisholz als Mitglied des Verwaltungsrates**
- 6.4 Wiederwahl von Diana Stenbolt als Mitglied des Verwaltungsrats**

Erläuterung: Gemäss Art. 698 Abs. 2 Ziff. 2 und Abs. 3 Ziff. 1 OR und Art. 15 der Statuten wählt die Generalversammlung jedes Mitglied des Verwaltungsrates und den Präsidenten des Verwaltungsrates einzeln. Informationen zu den Mitgliedern des Verwaltungsrats finden sich im Geschäftsbericht unter Corporate Governance, Verwaltungsrat oder unter <https://valartisgroup.ch/#verwaltungsrat>.

7 Wahlen in den Vergütungsausschuss

Antrag: Wahl von Philipp LeibundGut, Gustav Stenbolt, Olivier Brunisholz und Diana Stenbolt als Mitglieder des Vergütungsausschusses des Verwaltungsrates, jeweils für eine Amtsdauer bis zum Abschluss der nächsten ordentlichen Generalversammlung.

- 7.1 Wahl von Philipp LeibundGut als Mitglied des Vergütungsausschusses**
- 7.2 Wahl von Gustav Stenbolt als Mitglied des Vergütungsausschusses**
- 7.3 Wahl von Olivier Brunisholz als Mitglied des Vergütungsausschusses**
- 7.4 Wahl von Diana Stenbolt als Mitglied des Vergütungsausschusses**

Erläuterung: Gemäss Art. 698 Abs. 3 Ziff. 2 OR und Art. 24 der Statuten wählt die Generalversammlung jedes Jahr jedes Mitglied des Vergütungsausschusses einzeln.

8 Wahl der Revisionsstelle

Antrag: Wiederwahl von BDO SA, in 1215 Genf 15, Schweiz, als Revisionsstelle für ein Jahr.

Erläuterung: Gemäss Art. 698 Abs. 2 Ziff. 2 OR und Art. 9 der Statuten wählt die Generalversammlung die Revisionsstelle. Weitere Informationen zur Revisionsstelle finden Sie im Kapitel Corporate Governance des Geschäftsberichts 2023.

9 Wahl des unabhängigen Stimmrechtsvertreters

Antrag: Wiederwahl von Martin Rechtsanwälte GmbH, Steinberggasse 23, 8400 Winterthur, als unabhängigen Stimmrechtsvertreter der Valartis Group AG bis zum Abschluss der nächsten ordentlichen Generalversammlung.

Erläuterung: Gemäss Art. 698 Abs. 3 Ziff. 3 OR und Art. 9 der Statuten wählt die Generalversammlung den unabhängigen Stimmrechtsvertreter bis zum Abschluss der nächsten ordentlichen Generalversammlung. Der Verwaltungsrat bestätigt, dass der vorgeschlagene Kandidat unabhängig ist.

10 Herabsetzung des Aktienkapitals nach dem Aktienrückkaufprogramm 2023

Antrag: Das ordentliche Aktienkapital der Gesellschaft in Höhe von CHF 3'126'295 wird um CHF 103'000 auf CHF 3'023'295 herabgesetzt durch Vernichtung von 103'000 Namenaktien mit einem Nennwert von je CHF 1, die am 19. Dezember 2023 aufgrund von angedienten Aktien während der Angebotsfrist vom 4. bis 15. Dezember 2023 im Rahmen des Aktienrückkaufprogramms 2023 zum Festpreis zur Vernichtung erworben wurden. Die Differenz zwischen dem Rückkaufspreis und dem Nennwert der zu vernichtenden Aktien wird den freien Reserven zugewiesen.

Mit der Durchführung der Kapitalherabsetzung ist Artikel 3 der Statuten gemäss folgendem Wortlaut zu ändern:

"Das Aktienkapital der Gesellschaft beträgt CHF 3'023'295 und ist eingeteilt in 3'023'295 voll liberierte Namenaktien mit einem Nennwert von je CHF 1."

Erläuterung: Die Generalversammlung hat an ihrer Sitzung vom 16. Mai 2023 den Rückkauf von eigenen Aktien bis zu einem Maximum von 120'000 Aktien vor der Generalversammlung 2026 genehmigt. Gestützt auf diese Ermächtigung hat der Verwaltungsrat der Valartis Group AG am 27. November 2023 ein Rückkaufsangebot für maximal 103'000 Namenaktien zu einem Festpreis von CHF 13.75 pro Namenaktie zum Zweck der Kapitalherabsetzung unterbreitet. Valartis erwarb am 19. Dezember 2023 103'000 Namenaktien aufgrund der während der Angebotsfrist vom 4. bis 15. Dezember 2023 angedienten Aktien zum Zwecke der Vernichtung. Gemäss Art. 653j OR ist die Generalversammlung für die Beschlussfassung über eine ordentliche Kapitalherabsetzung zuständig. Der Verwaltungsrat bereitet eine solche Kapitalherabsetzung vor und führt sie durch. Zur Vorbereitung der Kapitalherabsetzung hat der Verwaltungsrat am 12. April 2024 eine Bekanntmachung im Sinne von Art. 653k OR an die Gläubiger der Valartis Group AG im Schweizerischen Handelsamtsblatt veröffentlicht. Gestützt u.a. auf die Ergebnisse dieses Gläubigeraufrufs wird die BDO AG als Revisionsstelle einen besonderen Prüfungsbericht erstellen, um zu bestätigen, dass alle Forderungen der Gläubiger der Valartis Group AG nach der Kapitalherabsetzung gedeckt sind. Unter der Voraussetzung, dass die Generalversammlung der Kapitalherabsetzung zustimmt, wird der Verwaltungsrat anschliessend die Kapitalherabsetzung durchführen und zum Handelsregister anmelden. Die Durchführung der Kapitalherabsetzung wird voraussichtlich noch im ersten Halbjahr 2024 erfolgen.

Valartis Group AG
rue de Romont 29/31
CH-1700 Fribourg FR
Schweiz

Telefon +41 58 501 62 20
Fax +41 58 501 62 22

11 Genehmigung eines 4. Aktienrückkaufprogramms zum Zwecke der Annullierung (für den Zeitraum 2024-2027)

Antrag: Ermächtigung zum Rückkauf von höchstens 104'000 eigenen Aktien bis zur ordentlichen Generalversammlung 2027 entweder mittels eines Rückkaufangebots auf einer zweiten Handelslinie an der SIX Swiss Exchange oder auf andere Weise. Der Verwaltungsrat kann die Einzelheiten des öffentlichen Aktienrückkaufprogramms festlegen. Die im Rahmen des öffentlichen Aktienrückkaufprogramms zurückgekauften Aktien sind jährlich zu vernichten und fallen somit nicht unter die 10-Prozent-Beschränkung für eigene Aktien gemäss Art. 659 des Schweizerischen Obligationenrechts. Die Herabsetzung des Aktienkapitals in Bezug auf die tatsächliche Anzahl der jährlich zurückgekauften Aktien wird den Generalversammlungen 2025, 2026 und 2027 zur Genehmigung vorgelegt. Dieses Aktienrückkaufprogramm wird spätestens im April 2027 enden.

Erläuterung: Das vorgeschlagene öffentliche Aktienrückkaufprogramm (das "Programm") ist eine markterprobte und effiziente Plattform für die Ausschüttung von überschüssigem Kapital, die im Laufe der Zeit flexibel eingesetzt werden kann. Das neue Programm und seine Rückkaufmethoden werden nach dem Ermessen des Board of Directors nach der Genehmigung durch die Hauptversammlung und vorbehaltlich der erforderlichen behördlichen Genehmigungen beginnen. Der Rückkauf wird entweder über eine zweite Handelslinie (d.h. Rückkauf zum Marktpreis) oder auf andere Weise (z.B. Rückkauf zu einem festen Preis) erfolgen. Der Vorteil dieses Programms besteht darin, dass die betreffenden Aktien unmittelbar nach dem Rückkauf nicht unter die gesetzliche Beschränkung fallen, wonach Aktiengesellschaften nicht mehr als 10 Prozent ihrer eigenen Aktien halten dürfen. Dies verschafft der Valartis Gruppe eine grössere Flexibilität, was im Interesse des Kapitalmanagements der Gesellschaft liegt.

Fribourg, 22. April 2024

Für den Verwaltungsrat
Der Präsident
Gustav Stenbolt

ORGANISATORISCHE HINWEISE

Geschäftsbericht, Vergütungsbericht und Revisionsberichte

Der Jahresbericht 2023 (inklusive Vergütungsbericht und Berichte der Revisionsstelle) wurde am Dienstag, 2. April 2024, veröffentlicht. Er ist am Sitz der Valartis Group AG (29/31 Rue de Romont, 1700 Fribourg) erhältlich oder kann von der Website der Valartis Group heruntergeladen werden: www.valartisgroup.ch/en/#geschaeftsberichte.

Persönliche Teilnahme an der Generalversammlung

Die Einladungs- und Abstimmungsunterlagen werden vom 23. April bis 29. April 2024 an die im Aktienregister eingetragenen Aktionäre versandt. Sie erhalten die Möglichkeit, eine Zutrittskarte zu bestellen, indem sie das Formular "Teilnahme an der 36. ordentlichen Generalversammlung der Valartis Group AG" mit dem dafür vorgesehenen Briefumschlag an Martin Rechtsanwälte GmbH – Attorneys at Law, Steinberggasse 23, 8400 Winterthur, zurücksenden. Zwischen dem 9. Mai 2024 und dem 10. Mai 2024 werden die Zutrittskarten an die Aktionärinnen und Aktionäre versandt, die sich zur Generalversammlung anmelden. Die Stimmkarten werden direkt an der Generalversammlung ausgehändigt.

Sprache

Bitte beachten Sie, dass die Generalversammlung nur auf Englisch abgehalten wird. Eine Simultanübersetzung ins Deutsche wird nicht angeboten.

Vertretung und Rückgabe des Abstimmungsformulars

Aktionärinnen und Aktionäre, die nicht persönlich an der Generalversammlung teilnehmen, wird empfohlen, einen Vertreter zu bevollmächtigen. Ein Aktionär der Valartis Group AG kann sich an der Generalversammlung nur durch seinen gesetzlichen Vertreter, einen anderen stimmberechtigten Aktionär oder den unabhängigen Stimmrechtsvertreter vertreten lassen. Als unabhängiger Stimmrechtsvertreter wurde die Martin Rechtsanwälte GmbH - Attorneys at Law, Steinberggasse 23, 8400 Winterthur, gewählt. Mit der Unterzeichnung des Abstimmungsformulars bevollmächtigen Sie den unabhängigen Stimmrechtsvertreter, den Anträgen des Verwaltungsrates zuzustimmen, sofern keine anders lautenden schriftlichen Weisungen erteilt werden. Falls Sie Martin Rechtsanwälte GmbH bevollmächtigen möchten, senden Sie bitte die Abstimmungsformular einschliesslich Ihrer Vollmacht und den schriftlichen Stimminstruktionen bis spätestens Dienstag, 7. Mai 2024 (Eintreffen), an den unabhängigen Stimmrechtsvertreter, Martin Rechtsanwälte GmbH.

Onlineplattform – elektronisches Fernabstimmen mittels Vollmachten und Weisungen an den unabhängigen Stimmrechtsvertreter

Aktionärinnen und Aktionäre können mittels Weisung an den unabhängigen Stimmrechtsvertreter, Martin Rechtsanwälte GmbH, über den Investorenservice unter valartis.vvote.ch abstimmen und an Wahlen teilnehmen. Die erforderlichen Login-Daten sind der Einladung beigelegt. Der Unabhängige Stimmrechtsvertreter kann bis Dienstag, 7. Mai 2024, 23:59 MESZ, über die Onlineplattform beauftragt werden.

Stimmberechtigung

Stimmberechtigt sind die bis Donnerstag, 25. April 2024 (einschliesslich) im Aktienregister eingetragenen Aktionärinnen und Aktionäre.

Schliessung des Aktienregisters

Das Aktienregister wird für Änderungen vom 26. April bis 14. Mai 2024 (einschliesslich) geschlossen. Jede Änderung des Aktienbesitzes in diesem Zeitraum wird ab dem 15. Mai 2024 wieder eingetragen.

INVITATION TO THE 36TH ANNUAL GENERAL MEETING OF VALARTIS GROUP AG

Tuesday, 14 May 2024, 10.00 a.m.

Location: L'Aigle noir, Rue des Alpes 10, 1700 Fribourg

Agenda Items and Proposals of the Board of Directors

1 Annual Report 2023

Proposal: Approval of the Group financial statements and the management report of Valartis Group and the financial statements of Valartis Group AG and acknowledgement of the reports of the auditors.

Explanation: Pursuant to Article 698 para. 2 item 3 and 4 CO and Article 9 of the Articles of Association, the General Meeting of Shareholders is competent to approve the management report, the consolidated financial statements and the annual financial statements. The management report, the consolidated financial statements and the annual financial statements for 2023 are available for inspection by the shareholders at the head office of the Company as well as online under <https://valartis-group.ch/en/#geschaeftsberichte>.

2 Allocation of available earnings of Valartis Group AG

Proposal:

Retained earnings carried forward from previous year	CHF	64,471,694
Net result for the year 2023	CHF	-531,433
Earnings available for the general meeting of shareholders	CHF	63,940,261
Gross dividend on shares entitled to distribution	CHF	-1,383,609
Earnings to be carried forward	CHF	62,556,652

Dividend payment:

The Board of Directors proposes a dividend of CHF 0.50 per share for the 2023 financial year for 2,767,217 shares entitled to dividend distribution as of 31 December 2023 (previous year: dividend of CHF 0.00 per share). The actual total amount of distribution will depend on the number of shares outstanding and entitled to distribution as of 17 May 2024. No distribution is made on own shares held by the Company or its subsidiaries. The ordinary dividend will be paid, after deduction of 35 per cent Swiss Federal withholding tax, beginning 21 May 2024, to all shareholders who possess shares on 17 May 2024. As of 16 May 2024, the shares will be traded ex-dividend.

Explanation: Pursuant to Article 698 para. 2 item 4 CO and Article 33 of the Articles of Association, the General Meeting of Shareholders is competent to resolve on the appropriation of earnings, in particular with regard to dividends.

3 Discharge of the members of the Board of Directors and Executive Management

Proposal: Discharge of the members of the Board of Directors and Executive Management for the financial year 2023.

Explanation: Pursuant to Article 698 para. 2 item 7 CO and Article 9 of the Articles of Association, the General Meeting of Shareholders is competent to grant discharge to the members of the Board of Directors and the persons entrusted with management.

4 Consultative vote on the Compensation Report 2023

Proposal: Approval of the Compensation Report 2023 (advisory vote).

Explanation: The Compensation Report 2023 presents the remuneration policy and the remuneration processes of Valartis Group and shows the link between performance components and remuneration. The compensation report of Valartis Group describes the compensation committee, the compensation principles, and the determination of remuneration as well as the overview of remuneration and loans, share and option holdings of the members of the Board of Directors and Executive Management as of the end of 2023. Shareholders can download the Compensation Report 2023 as part of the Annual Report from the Valartis website under Investor Relations: www.valartisgroup.ch/en/#geschaeftsberichte

5 Approval of the remuneration of the members of the Board of Directors and Executive Management

The Board of Directors proposes to vote separately on the remuneration of the Board of Directors and Executive Management at the General Meeting.

5.1 Compensation of the Board of Directors (excluding the bonuses to be paid to the members of the Board of Directors) from the 2024 Annual General Meeting to the 2025 Annual General Meeting

Proposal: Approval of the maximum compensation of the Board of Directors for the period from the Annual General Meeting 2024 to the Annual General Meeting 2025 in the amount of CHF 700,000 (fixed compensation). This total amount includes the fixed compensation of the Board Members and their activities and additional tasks as members of the Board of Directors of Valartis Group as well as in the various committees such as the Business Development Committee or the Compensation Committee.

5.2 Grant of “Award Shares” and sale of “Purchase Shares” to the members of the Board of Directors from the 2023 Annual General Meeting to the 2024 Annual General Meeting

Proposal: Approval of the grant of 8,250 shares (“Award Shares”) and the sale of 9,650 shares (“Purchase Shares”) restricted for period of 3 years, being the equivalent of CHF 93,000 (excluding legally required employer’s contributions to AHV/IV/ALV), to the members of the Board of Directors for the period from the Annual General Meeting 2023 to the Annual General Meeting 2024.

5.3 Total compensation of Executive Management (excluding the bonuses to be paid to members of Executive Management) for the financial year 2025

Proposal: Approval of the maximum amount of Executive Management compensation to be allocated for the financial year ending 31 December 2025, i.e. CHF 700,000 (fixed compensation). This total amount includes the fixed compensation of the Delegate of the Board of Directors.

Explanation: Pursuant to Article 698 para. 3 item 4 CO and Article 30 of the Articles of Association, the General Meeting of Shareholders shall approve the maximum aggregate amount of compensation of the Board of Directors for the next term of office and the maximum aggregate amount of compensation of the Executive Management for the following financial year.

6 Re-elections to the Board of Directors

Proposal: Re-election of Mr Gustav Stenbolt as Chairman of the Board of Directors for a term of office until the conclusion of the next Annual General Meeting and re-election of Mr Philipp LeibundGut, Mr Olivier Brunisholz and Mrs Diana Stenbolt as members of the Board of Directors for a term of office until the conclusion of the next Annual General Meeting.

- 6.1 Re-election of Gustav Stenbolt as Chairman of the Board of Directors**
- 6.2 Re-election of Philipp LeibundGut as a member of the Board of Directors**
- 6.3 Re-election of Olivier Brunisholz as a member of the Board of Directors**
- 6.4 Re-election of Diana Stenbolt as a member of the Board of Directors**

Explanation: Pursuant to Article 698 para. 2 item 2 and para. 3 item 1 CO and Article 15 of the Articles of Association, the General Meeting of Shareholders elects individually each member of the Board of Directors and the Chairman of the Board of Directors. Information on the members of the Board of Directors can be found in the Annual Report under Corporate Governance, Board of Directors or at <https://valartisgroup.ch/en/#verwaltungsrat>.

7 Elections to the Compensation Committee

Proposal: Election of Philipp LeibundGut, Gustav Stenbolt, Olivier Brunisholz and Diana Stenbolt as members of the Compensation Committee of the Board of Directors, each for a term of office until the conclusion of the next Annual General Meeting.

- 7.1 Election of Philipp LeibundGut as a member of the Compensation Committee**
- 7.2 Election of Gustav Stenbolt as a member of the Compensation Committee**
- 7.3 Election of Olivier Brunisholz as a member of the Compensation Committee**
- 7.4 Election of Diana Stenbolt as a member of the Compensation Committee**

Explanation: Pursuant to Article 698 para. 3 item 2 CO and Article 24 of the Articles of Association, each year the General Meeting of Shareholders elects individually each member of the Compensation Committee.

8 Election of the Auditors

Proposal: Re-election of BDO SA, in 1215 Genève 15, Switzerland, as auditors for one year.

Explanation: Pursuant to Article 698 para. 2 item 2 CO and Article 9 of the Articles of Association, the General Meeting of Shareholders elects the auditors. Further information on the Auditors can be found in the Corporate Governance Chapter of the Annual Report 2023.

9 Election of the Independent Proxy

Proposal: Re-election of Martin Rechtsanwälte GmbH – Attorneys at Law, Steinberggasse 23, 8400 Winterthur, as independent proxy of Valartis Group AG until the conclusion of the next Annual General Meeting.

Explanation: Pursuant to Article 698 para. 3 item 3 CO and Article 9 of the Articles of Association, the General Meeting of Shareholders elects the independent proxy until the end of the next Annual General Meeting. The Board of Directors confirms that the proposed candidate is independent.

10 Reduction of share capital following the share buyback programme 2023

Proposal:

The ordinary share capital of the Company, in the amount of CHF 3,126,295, shall be reduced by CHF 103,000 to CHF 3,023,295 through cancellation of 103,000 registered shares with a par value of CHF 1 each, which were acquired for cancellation on the 19 December 2023 based on tendered shares during the offer period from 4 to 15 December 2023 as part of the share buyback programme 2023 at fixed price. The difference between the repurchase price and the par value of the shares to be cancelled will be allocated to the free reserves.

On implementation of the reduction in share capital, Article 3 of the Articles of Association is to be amended in accordance with the following wording:

“The share capital of the company amounts to CHF 3,023,295 and is divided into 3,023,295 fully paid-up registered shares with a par value of CHF 1 each.”

Explanation:

At its meeting on 16 May 2023, the Annual General Meeting approved the repurchase of treasury shares up to a maximum of 120,000 shares prior to the 2026 Annual General Meeting. Based on this authorisation, a share buyback offer has been submitted by the Board of Directors of Valartis Group AG on 27 November 2023 for a maximum of 103,000 registered shares at a fixed price of CHF 13.75 per registered share for the purpose of capital reduction. Valartis acquired 103,000 registered shares on the 19 December 2023 based on tendered shares during the offer period from 4 to 15 December 2023 for purpose of cancellation. According to Art. 653j of the Swiss Code of Obligations, the annual general meeting is responsible for passing a resolution on an ordinary capital reduction. The Board of Directors prepares and implements such capital reduction. In preparation of the capital reduction, the Board of Directors published on 12 April 2024, a notice within the meaning of art. 653k CO to the creditors of Valartis Group AG in the Swiss Official Gazette of Commerce. Based on, inter alia, the results of this creditor call, BDO Ltd, as statutory auditors, will prepare a special audit report to confirm that all claims of creditors of Valartis Group AG are covered after the capital reduction. Provided that the annual general meeting approves the capital

Valartis Group AG
rue de Romont 29/31
CH-1700 Fribourg FR
Switzerland

Phone +41 58 501 62 20
Fax +41 58 501 62 22

reduction, the Board of Directors will subsequently carry out the capital reduction and submit it to the Commercial Register. The implementation of the capital reduction is expected to take place still in the first half year of 2024.

11 Approval of a 4th Share Buyback Programme for cancellation purposes (for the period 2024-2027)

Proposal: Authorisation to repurchase up to a maximum of 104,000 shares of the Company's own shares prior to the 2027 Annual General Meeting either by way of a buyback offer on a second trading line on SIX Swiss Exchange or in any other way. The Board of Directors may determine the details of the public share buyback programme. Any shares repurchased under the public share buyback programme are to be cancelled annually and, therefore, will not fall within the scope of the 10 per cent limit on a company's own shares pursuant to Art. 659 of the Swiss Code of Obligations. The reduction of share capital in respect of the actual number of shares repurchased annually will be submitted for approval to the Annual General Meetings of 2025, 2026 and 2027, respectively. This share buyback program will end in April 2027 at the latest.

Explanation: The proposed public share buyback programme (the «Programme») is a market-tested and efficient platform for excess capital distribution that can be used flexibly over time. The new Programme and its repurchasing methods will commence at the discretion of the Board of Directors after the approval of the Annual General Meeting and subject to the necessary regulatory approvals being obtained. The repurchase will be carried out either by buying back via a second trading line (i.e. buying back at market price) or by other means (e.g. buying back at a fixed price). The advantage of this Programme is that immediately upon repurchase, the relevant shares will not fall under the legal restriction prohibiting corporations from holding more than 10 per cent of their own shares. This will provide Valartis Group with greater flexibility which is in the interest of the Company's capital management approach.

Fribourg, 22. April 2024

For the Board of Directors
The Chairman
Gustav Stenbolt

ORGANISATIONAL MATTERS

Annual report and audit reports

The Annual Report 2023 (including Compensation Report and Reports of the Auditors) was published on Tuesday, 2 April 2024. It is available at the Valartis Group AG's office (29/31 Rue de Romont, 1700 Fribourg) or can be downloaded from the Valartis Group website: www.valartisgroup.ch/en/#geschaeftsberichte.

Personal attendance at the Annual General Meeting

Invitation and voting materials will be sent from 23 April to 29 April 2024 to shareholders registered in the share register. They will be offered the possibility to order an Admission Card by returning the form "Participation in the 36th Annual General Meeting of Valartis Group AG" to Martin Rechtsanwälte GmbH – Attorneys at Law, Steinberggasse 23, 8400 Winterthur using the envelope provided. Between the 9 May 2024 and 10 May 2024, Admission Cards will be sent out to shareholders who register to attend the Annual General Meeting. Voting slips will be provided directly at the Annual General Meeting.

Language

Please note that the Annual General Meeting will be held in English only. Simultaneous translation services to German will not be available.

Representation and return of the voting form

Shareholders who will not attend the Annual General Meeting in person are encouraged to appoint a proxy. A shareholder of Valartis Group AG may only be represented at the General Meeting by his legal representative, another shareholder with voting rights or the independent proxy. Martin Rechtsanwälte GmbH – Attorneys at Law, Steinberggasse 23, 8400 Winterthur, was elected as independent proxy. By signing the voting form, you are authorising the Independent Proxy to vote in favour of the proposals of the Board of Directors unless written instructions to the contrary are given. If you wish to authorise Martin Rechtsanwälte GmbH, please send the voting form including your power of attorney and written voting instructions to the independent proxy, Martin Rechtsanwälte GmbH, no later than by Tuesday, 7 May 2024 (receipt).

Online platform – electronic remote voting via proxies and instructions to the Independent Proxy

Shareholders may vote and participate in elections by means of instructing the Independent Proxy, Martin Rechtsanwälte GmbH, via the investor web service at valartis.vote.ch. The required personal login data are enclosed to the invitation. The Independent Proxy may be instructed via the online platform until Tuesday, 7 May 2024, 23:59 CEST on.

Voting entitlement

Those shareholders entered in the Share Register until Thursday, 25 April 2024 (included) are entitled to vote.

Close of share register

The Share register will be closed for changes from 26 April to 14 May 2024 (included). Any change in shareholdings during this period will be recorded again from the 15 May 2024.